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SKRIFTLIG FRÅGA TILL STATSRÅD

Till utrikesminister Ann Linde (S)

2019/20:1644 Coronapandemin och privatägda äldreboenden

I en uppmärksammad tv-intervju i tyska Deutsche Welle försöker 
utrikesminister Ann Linde förklara den svenska regeringens positioner under 
rådande pandemi. När resonemang förs om dödlighet och virus på 
äldreboenden och särskilda boenden ges ett svar om privat huvudmannaskap: 
“In Sweden, many elderly care home is privately owned”. Med tanke på att 
Sverige i fråga om privata huvudmän inte sticker ut i förhållande till ett antal 
andra europeiska länder, allra minst exempelvis jämfört med mer 
framgångsrika Tyskland, finns det anledning att fundera på syftet med detta 
påstående. I spridandet av Sverigebilden utomlands är det viktigt med relevans 
och fakta.

Min fråga till utrikesminister Ann Linde är därför:

 

På vilka omständigheter och fakta har ministern baserat sitt ställningstagande i 
spridandet av Sverigebilden utomlands när hon säger att det finns många 
privata huvudmän när det gäller äldreboenden och särskilda boenden och ger 
detta som förklaring till att dessa drabbats av dödlighet och virusspridning 
under rådande pandemi?

………………………………………

Hans Wallmark (M)

Från Riksdagsförvaltningen
2020-06-23
Besvaras senast
2020-07-07
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Överlämnas enligt uppdrag

Johan Welander


